
Helsingin piraatit
Hallituksen kokous

Aika: 12. toukokuuta 2018 kello 14.00
Paikka: Ryhmätila, Kirjasto 10, Elielinaukio 2 G, Helsinki
Läsnä:
Ahto Apajalahti (pj)
Ville Hautakangas
Jonna Lähdemäki (kohdat 5-10)
Sami Mattila
Maija Li Raudaskoski
Jani Somero (kohdat 4-6)
Juha Tähtinen

1. Kokouksen avaus

Hallituksen puheenjohtaja Ahto Apajalahti avasi kokouksen kello 14.19.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen

Hyväksyttiin kokouksen esityslista.

4. Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen

Tarkastettiin ja hyväksyttiin 18.4. pidetyn hallituksen kokouksen pöytäkirja.

5. Tapahtumat

Menneet:

• 22.4. Helsingin piraattien vuosikokous
• 9.5. Eurooppa-päivä 10-18, telttailu

Tulevat:

• 10.5. alkaen toimitilan remontti
• 14.5. Tapaa valtuutettu (Cafe Factory)
• 9.6. Piraattipuolueen 10-vuotisjuhla Helsingissä

6. Viestintä

Keskusteltiin tapahtumien videoinnin järjestämisestä jatkossa. Keskusteltiin Trellon käytöstä sisäisessä 



viestinnässä. Keskusteltiin painotuotemateriaalin (esite/lehti) suunnittelusta. Valmistellaan 8-sivuista lehteä.

7. Valtuustoasiat

7.1. Kaupunginvaltuusto

Käytiin läpi 25.4. pidetyn valtuuston kokouksen tapahtumat.

Valtuutettu Petrus Pennasen toiminta:

• 25.4.  puheenvuorot asioissa "Nuorten aloitteet 1.7. - 31.12.2017 väliseltä  ajalta" ja "Kunnan jäsenen 
aloite Helsingin kaupungin lähipalveluiden  turvaamisesta". Nuorten aloitteisiin liittyen ponsiesitys,  
"kaupunginvaltuusto pyytää selvittämään nuorten Ruuti.net  -aloitejärjestelmän siirtämistä 
Oikeusministeriön Kuntalaisaloite.fi  -palvelun alustalle", hyväksyttiin 76 äänellä.

Käytiin läpi 15.5. ja 16.5. pidettävien valtuuston kokousten esityslistat.

Valtuuston esityslistalla ovat 16.5. Petruksen valtuustoaloite (selvityksestä lisävaihtoehdosta 
kasvihuonepäästöjen vähentämiseen) sekä piraattien ryhmäaloite (ryhmäaloite Olympiarannan puistossa 
sijaitsevien tilojen vapauttamiseksi tapahtumakäyttöön).

Valtuustoaloitteen osalta todettiin Helsingin piraattien kannaksi, että on hyvä, että kaupunki suhtautuu 
myönteisesti myös ydinvoiman selvittämiseen kaupungin vähäpäästöisempien energiantuotantovaihtojen 
kehittämisessä.

Ryhmäaloitteen osalta pidetään kaupungin aloitevastausta riittämättömänä. Aloite olisi helposti 
toteutettavissa eivätkä perustelut sitä vastaan ole riittäviä.

7.2. Sosiaali- ja terveyslautakunta, kulttuurijaosto ja digitalisaatiotoimikunta

Sosiaali- ja terveyslautakunta kokoontui 24.4. (Bergman) ja 8.5. (Bergman).

Sote-ryhmä kokoontui 7.5.

Keskusteltiin digitalisaatiotoimikunnan asioista.

8. Rahoitus

Merkittiin tiedoksi Helsingin piraattien kirjanpito ajanjaksolta 18.4.-11.5.2018 (liite 1).

9. Muut esille tulevat asiat

Muita asioita ei tullut esille.uita asioita ei tullut esille.

10. Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja päätti kokouksen kello 15.54.

Tarkastettu ja hyväksytty hallituksen 13.7.2018 pidetyssä kokouksessa.

Pöytäkirjan vakuudeksi

Ahto Apajalahti



Hallituksen puheenjohtaja


